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OR.Oz.0022.4.2022 

PROTOKÓŁ NR  211/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 20 stycznia 2022 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1.  Uchwała Nr 1/Kd/2022 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 12 stycznia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.2. Pismo Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie usunięcia awarii instalacji 

elektrycznej w budynkach garażowych przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

5.3. a) Analiza poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków na   

wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń oraz 

średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w 2021 roku. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 20 stycznia 2022 r. o godzinie 10:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska i Adam Potaczek. 

Pani Małgorzata Wdowczyk nie uczestniczyła w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 210/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 12 stycznia 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 210/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 12 stycznia 2022 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia.  

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Uchwała Nr 1/Kd/2022 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 12 stycznia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii 

o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Uchwała Nr 1/Kd/2022 Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 12 stycznia  

2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Skład Orzekający Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy zaopiniował 

pozytywnie prawidłowość planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego na 2022 rok. 

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z uchwałą Nr 1/Kd/2022 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 12 stycznia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego. Proponuję przekazać przedmiotową 

uchwałę Radzie Powiatu Aleksandrowskiego do wiadomości. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z uchwałą Nr 1/Kd/2022 Składu Orzekającego Nr 10 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 12 stycznia 2022 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego  

i postanowił przekazać ją do Rady Powiatu Aleksandrowskiego do wiadomości. 

 



3 
 

 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo RIO w Bydgoszczy z dnia 12 stycznia 2022 r. znak: RIO-SO10-4214-1/Kd/2022 wraz 

z uchwałą Nr 1/Kd/2022 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 12 stycznia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie usunięcia awarii 

instalacji elektrycznej w budynkach garażowych przy ul. Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Burmistrza Aleksandrowa 

Kujawskiego w sprawie usunięcia awarii instalacji elektrycznej w budynkach garażowych 

przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Burmistrz Aleksandrowa Kujawskiego informuje, że nastąpiła awaria instalacji elektrycznej  

w budynkach garażowych. Instalacja uległa zniszczeniu w całości. Pan Burmistrz proponuje 

pokryć koszt usunięcia tej awarii w całości z funduszu remontowego zarządu nieruchomością 

wspólną. Koszt całego zadania brutto wyniesie 14.514 zł. Na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze 

rozliczenia tego funduszu za 2021 rok i planu finansowego na 2022 rok.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę  na sfinansowanie 

kosztów usunięcia awarii instalacji elektrycznej w budynkach garażowych przy  

ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim w wysokości 14.514 zł brutto z funduszu 

remontowego zarządu nieruchomością wspólną i oczekujemy na przedłożenie rozliczenia 

finansowego funduszu remontowego za 2021 r. i planu na 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego, wyraził 

zgodę  na sfinansowanie kosztów usunięcia awarii instalacji elektrycznej w budynkach 

garażowych przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim w wysokości 14.514 zł brutto 

z funduszu remontowego zarządu nieruchomością wspólną i oczekuje na przedłożenie 

rozliczenia finansowego funduszu remontowego za 2021 r. i planu na 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 18 stycznia 2022 r. znak: 

OR.Og.2510.4.2022 wraz z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia  

12 stycznia 2022 r. znak: ZNW.2512.1.2022 w sprawie usunięcia awarii instalacji elektrycznej 

w budynkach garażowych przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. a) Analiza poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków  

na  wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń 

oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w 2021 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. a) Analiza poniesionych w poprzednim 

roku kalendarzowym wydatków na  wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości 

średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Aleksandrowski. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po dokonaniu przez Zarząd Powiatu analizy 

poniesionych w 2021  roku wydatków na  wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do 

wysokości średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego, proponuję stwierdzić, że w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w 2021 roku wysokość średnich 

wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, w składnikach 

wskazanych w art. 30 ust. 1 ustawy została osiągnięta na wszystkich szczeblach awansu 

zawodowego nauczycieli na poziomie wyższym niż średnie wynagrodzenie określone  

w ustawie i w związku z tym nie wystąpiła ujemna różnica między wydatkami faktycznie 

poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli a średnimi wynagrodzeniami, o których mowa  

w ustawie i nie zachodzi konieczność wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego,  

o którym mowa w art. 30a ust. 3 ustawy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, dokonał analizy poniesionych w 2021  roku wydatków na  wynagrodzenia 

nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury 

zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

i stwierdził, że w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski  

w 2021 roku wysokość średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 ustawy – 

Karta Nauczyciela, w składnikach wskazanych w art. 30 ust. 1 ustawy została osiągnięta na 

wszystkich szczeblach awansu zawodowego nauczycieli na poziomie wyższym niż średnie 

wynagrodzenie określone w ustawie i w związku z tym nie wystąpiła ujemna różnica między 

wydatkami faktycznie poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli a średnimi 

wynagrodzeniami, o których mowa w ustawie i nie zachodzi konieczność wypłaty 

jednorazowego dodatku uzupełniającego, o którym mowa w art. 30a ust. 3 ustawy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski w 2021 roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski 

w 2021 roku i przedłożyć sprawozdanie Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy 

Zespół we Włocławku, Radzie Powiatu Aleksandrowskiego, dyrektorom szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski oraz związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w 2021 roku i postanowił przedłożyć 

sprawozdanie Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku, Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego, dyrektorom szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski oraz związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

19 stycznia 2022 r. znak: PS.3032.1.2022 dotyczące analizy poniesionych w poprzednim roku 

kalendarzowym wydatków na  wynagrodzenia nauczycieli oraz projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Aleksandrowski w 2021 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:10. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


